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V pripade studia geometricke struktury se velmi casto hleda Riemannova metrika resp.
pseudometrika, ktera je pro danou geometrickou strukturu vhodna. (Protoze v predlozene
diplomove praci se vyskytuji pouze pseudometriky, budeme se pfidrzovat tohoto pojmu.)
V pfevazne vetsine pripadu takova pseudometrika neni urcena jednoznacne, ale jedna se o
celou tfidu vhodnych pseudometrik. Diplomantka se zabyvala geometrickou strukturou, ktera
je zadana regularni (= multisymplektickou) 3-formou na vektorovem prostoru dimenze 6.
Tyto formy jsou tfi typu. Kazdy z typu bylo treba vysetfovat zvlasf, ale na zaklade obecneho
schematu. Tedy vsechny tri postupy Ize oznacit za paralelni. Snad stoji za zminku, ze zminene
tfi typy 3-forem uzce souvisi s tremi 2-dimenzionalnimi algebrami, algebrou
parakomplexnich (= dvojnych) cisel, algebrou komplexnich cisel a algebrou dualnich cisel.
Diplomantka ve vsech trech pripadech zavedla pojem vhodne pseudometriky, dokazala, ze
takove vhodne pseudometriky existuji a popsala celou tfidu vhodnych pseudometrik.

Je treba uvest, ze vedoucim prace byl puvodne doc. Bures. (Nebyl to ale zadny stret zajmu,
nebyli vubec pribuzni.) Ten ale byl v dobe, kdy se melo na diplomove praci zacit pracovat jiz
dosti nemocen. Ja pfevzal roli vedouciho prace az po jeho smrti, coz zpusobilo, ze
diplomantka mela na zpracovani prace mene casu nez je obvykle. Urcitou roli hrala i
skuteinost, ze diplomantka byla v Praze a ja v Brne. Prace nema pocftaci charakter, spise bylo
potreba vymyslet vhodne defmice a nalezt potrebne vztahy. Diplomantka pracovala
systematicky a mela dobre napady. Jedine, co mi na praci vadi je jeji styl. Domnivam se, ze
praci by bylo mozne napsat daleko pfehlednejsim zpusobem. Lze v nf nalezt i ruzne
nedostatky, ale vesmes majf charakter tiskovych chyb. Nebudu je zde uvadet, myslim, ze
hledani nedostatku je spise prace oponenta. Autorku se svymi nalezy seznamim, ale fakticky
tarn neni nic o cem by bylo treba pfed obhajobou premyslet. Vysledky Ize oznacit za nove a
mame v umyslu je publikovat. Ovsem az po znacne redukci (coz je snad normalni) a po
znacnych upravach. Dost jsem pfemyslel, jakou roli pfi zpracovani diplomove prace hral vyse
zmingny nedostatek casu a nakonec jsem se rozhodnul navrhnout znamku velmi dobre.
Vysledna znamka zavisi hodne take na oponentovi a na obhajobe.
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